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Posėdis įvyko 2013 m. birželio 25  d. 10.00–11.00 val. 
Posėdžio pirmininkas – komisijos pirmininkas Administracijos direktorius Rimantas 

Užuotas.  
Posėdžio sekretorė – Bendrojo skyriaus specialistė Sandra Kvedarienė. 
Dalyvavo: komisijos nariai – Pasvalio miesto seniūnijos seniūnas Petras Drevinskas, 

Pasvalio apylinkių seniūnijos seniūnas Stanislovas Triaba, Visureigių mėgėjų klubo „4x4 Pasvalys“ 
prezidentas Vytautas Užtupas, VĮ Panevėžio regiono kelių Pasvalio kelių tarnybos viršininkas 
Vladas Žalkauskas. 

DARBOTVARKĖ: 
1. Dėl VšĮ Pasvalio pirminės asmens sveikatos priežiūros centro 2013 m. birželio 18 d. rašto 

Nr. R3-318 „Dėl automobilių aikštelės“. 
2. Dėl UAB „Pasvalio autobusų parkas“ 2013 m. birželio 21 d. rašto Nr. SD-177 „Dėl 

brūkšninės geltonos linijos autobusų stoties teritorijoje“. 
 
 1. SVARSTYTA. VšĮ Pasvalio pirminės asmens sveikatos priežiūros centro 2013 m. 

birželio 18 d. raštas Nr. R3-318 „Dėl automobilių aikštelės“. 
Pranešėjas R. Užuotas pristatė darbotvarkės klausimą. 
V. Užtupas informavo komisijos narius, kad prie VšĮ Pasvalio pirminės asmens sveikatos 

priežiūros centro piliečiai stato automobilius ir medicininio personalo aptarnavimo automibiliams  
nebūna vietos. Siūlo pritarti kelio ženklo Nr. 531 „Rezervuota stovėjimo vieta“ įrengimui.  

Komisijos nariai pritarė leidimų išdavimui nurodytoms transporto priemonėms. 
NUSPRĘSTA: 
1. Pritarti kelio ženklo Nr. 531 „Rezervuota stovėjimo vieta“ įrengimui. 
2. Kelio ženklą įrengti ir eksploatuoti savo lėšomis. 
3. Nuspręsta pritari leidimų išdavimui transporto priemonėms: Audi A 6, valst Nr. ACT 006, 

VW Touran, valst. Nr. DCR 684, VW Golf, valst. Nr. RVV 507, Renault Megane, valst. Nr. GPT 
184, Renault Clio, valst. Nr. GPT 168, VW Passat, valst. Nr. FPP 833. 

2. SVARSTYTA. UAB „Pasvalio autobusų parkas“ 2013 m. Birželio 21 d. raštas Nr. SD-
177 „Dėl brūkšninės geltonos linijos autobusų stoties teritorijoje“. 

Pranešėjas R. Užuotas pristatė darbotvarkės klausimą. 
Gautame  UAB „Pasvalio autobusų parkas“ rašte prašoma geltoną ištisinę liniją pakeisti į 

geltoną brūkšninę liniją, kad autobuso ekipažai galėtų išlaipinti keleivius, o kioskelių savininkai 
galėtų atsivežti ir išsikrauti prekes. 

Komisijos nariai neprieštarauja, kad 1.4. „Geltona ištisinė linija“ būtų pakeista į 1.9. 
„Geltona brūkšninė linija“. 

V. Užtupas komisijos nariams pasiūlė įrengti UAB „Pasvalio autobusų parkas“ teritorijoje 
keleivių išlaipinimo aikštelę. 

NUSPRĘSTA:  



 2
             1. Neprieštarauti gatvių ženklinimo pakeitimui UAB „Pasvalio autobusų parkas“ 
teritorijoje, gatvės bortelio viršuje. 
             2. Pritarti keleivių išlaipinimo aikštelės įrengimui, UAB „Pasvalio autobusų parkas“ 
lėšomis. 

 
Posėdžio pirmininkas        Rimantas Užuotas 
 
 
Posėdžio sekretorė        Sandra Kvedarienė 


